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Reeds enige jaren is het traditie in de Vogelenbuurt van Ter Aar, dat het bestuur van de 
wijkvereniging u een kerstwens en een kerstattentie bezorgd.  Deze traditie houdt het 
bestuur graag in stand. Want hoe naar is het om in deze donkere tijden, waarin de 
werkenden onder ons ’s morgens het pand in duisternis verlaten om ’s avonds als het al lang 
weer donker is thuis te komen. Geen wonder dat sommigen daar niet vrolijk van worden. 
Juist daarom is het de tijd om samen te genieten van de gezellige tijd, die de Kerstdagen ons 
brengen. Het bestuur draagt er graag haar steentje toe bij en wenst alle wijkbewoners fijne 
Kerstdagen en hoopt met de attentie, welke u met een lied gebracht zal worden,  uw 
stemming op te vrolijken. Natuurlijk spookt het door het hoofd van velen, wat de winter ons 
zal brengen. Is het de wind en de regen of mogen we ook vorst en sneeuw verwachten? Als 
het de bovenstaande foto zien, dan hopen we toch dat de komende periode een winters 
karakter krijgt, waarin we kunnen genieten van fraaie beelden in onze wijk en waarin onze 
kinderen hun ijswedstrijd krijgen op het razend snelle ijs van de ringsloot. De boodschap van 
het bestuur voor alle buurtgenoten is: “Geniet van de winter en begin ermee tijdens de 
kerstdagen”. 
 
Onze bestuursleden: Wie zijn dat 
eigenlijk? 
 
Mocht u het niet meer weten wie onze 
bestuursleden zijn, dan roep ik dat graag 
nog even in herinnering. Onze voorzitter is 
Herman de Jong, de secretaris is Peter 
ten Wolde, de man van de centjes is Eric 
van der Zwet en dames Carla van der 
Berg en Ilona Till maken het bestuursteam 
compleet. Zij vergaderen zo’n 6x per jaar 
over diverse wijkaangelegenheden. 
Wellicht kent u ze slechts bij naam. De 
gelegenheid om ze beter te leren kennen 
is natuurlijk de jaarlijkse algemene 
ledenvergadering. Aldaar kunt u ook uw 
stem laten horen. Het bestuur stelt op- en 
aanmerkingen alsmede suggesties voor 
activiteiten zeer op prijs. 
 
De ALV? Wanneer is het? 
 
Het bestuur legt verantwoording af over 
het gevoerde beleid tijdens de algemene  

 
 
 
ledenvergadering. Bovendien worden de 
plannen voor het komende jaar 
besproken. Deze bijeenkomst is gepland 
op woensdag 28 maart 2012 in de 
basisschool “De Vosseschans”. Een 
datum om nooit te vergeten. Noteer deze 
dag daarom meteen in uw agenda. De 
uitnodiging met de agenda ontvangt u 
later. 
 
Koude voeten? Vloer isoleren? 
 
Toen onze huizen in de jaren zeventig van 
de vorige eeuw werden gebouwd, was 
isolatie en energiebesparing geen hot 
item. De muren waren niet geïsoleerd, 
evenals de vloeren. Dubbel glas bestond 
nog niet en we bouwden rustig huizen met 
open trappen in de huiskamer. 
Dat is verleden tijd. Energie is duur en 
maatregelen om energie te besparen zijn 
aan de orde van de dag. Daarom heeft de 
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technische commissie van de 
Vogelenbuurt een plan voor vloerisolatie 
en spouwmuurisolatie. Een uitnodiging om 
daaraan mee te doen heeft u recentelijk 
ontvangen. Heeft u nog niet gereageerd 
en wilt u toch mee doen, meldt u zich dan 
aan bij Onno kal. Zijn emailbox 
(O.kal@kpnplanet.nl) staat voor 
aanmeldingen tot 30 december 2011 
open. 
 
Brokkelt uw schoorsteen ook af? 
 
Al 40 jaar blaast de overwegende 
westenwind zowel hard als zacht tegen 
onze huizen, maar vooral tegen de 
schoorstenen ervan, waardoor slijtage 
ervan optreedt. Je zou dat winderosie 
kunnen noemen. Diverse schoorstenen 
van woningen zijn reeds aangepakt, 
waardoor ze weer een tijd mee kunnen. 
Het bestuur achtte de tijd gekomen om 
een collectieve actie te ondernemen om 
de schoorstenen tegen verdergaande 
winderosie te beschermen. Hiervan bent u 
de afgelopen zomer op de hoogte gesteld. 
Mocht u alsnog interesse hebben om uw 
schoorsteen in goede staat te brengen, 
neem dan contact op met Gebr. 
Hoogervorst (06 55817334) 
 
Was het griezelig in de wijk? 
 
Ook alweer een traditie is de viering van 
Halloween. Er wordt zelfs naar gevraagd. 
Doen we het dit jaar weer? Zolang Carla 
van der Berg en Ilona Till deel uitmaken 
van het bestuur, zal er Halloween zijn in 
de wijk. Op vrijdag 28 oktober 2011 was 
het zo ver. Circa 40 kinderen luisterden 
eerst naar een griezelverhaal op de 
parkeerplaats achter het Kievietspad. 
Daarna gingen ze met lege tassen door de 
wijk om aan te bellen bij de huizen met 
een kaars. Na het zingen van de 
gebruikelijke teksten werden de tassen 
gevuld met snoepgoed. Tenslotte een 
beker warme chocolademelk en 
dan….naar bed!!! Als ze dan nog maar 
slapen kunnen? 
Overigens, Zwanenlaan 3 was wel 
uitzonderlijk mooi versierd o.a. met 
spinnenwebben, waar je zelfs als 
volwassene de kriebels van kreeg. 
 

Al eens op de website gekeken? 
 
Vermoedelijk zult u nog niet op de website 
van de Vogelenbuurt hebben gekeken, 
want deze website is kort geleden 
gelanceerd door Alex Beckers. Dit is de 
eerste collectieve aankondiging dat deze 
website bestaat. Het is de moeite waard 
om hier eens rond te neuzen. Er is allerlei 
informatie over de vereniging, over de wijk 
en over de activiteiten te vinden. 
De naam van de website luidt:  
www. Vogelenbuurtaardamwest.nl 
  
Gevaarlijke situaties in de wijk? 
 
Het bestuur heeft met de gemeente 
gecommuniceerd over gevaarlijk situaties 
in de wijk. Dat betreft doorgaans de 
spelende kinderen. Gevraagd is of er een 
waarschuwingsbord bij de parkeerplaats 
Patrijslaan/Kievietspad geplaatst kon 
worden. Het antwoord van de gemeente 
was afwijzend. “Een parkeerplaats” is 
geen speelplaats, was de motivering. 
Anders zouden dergelijke borden bij alle 
parkeerplaatsen geplaatst moeten worden. 
Daar zit wel wat in. Maar toch lopen onze 
kinderen gevaar door de met relatief hoge 
snelheid arriverende en vertrekkende 
buurtbewoners. Voor de oplossing 
zorgden de bewoners zelf door een 
waarschuwend “mannetje” te plaatsen. 
Over de “druppel” op de hoek 
Zwanenlaan/Aardamseweg is de 
gemeente wel uitgepraat. De snelheid van 
de voertuigen uit de 
Aalscholverlaan/Reigerlaan zal worden 
gemeten. Aan de hand ervan zal 
beoordeeld worden of maatregelen zullen 
worden genomen. 
 
Populair bankrekeningnummer?? 
 
Wist u dat de wijkvereniging een populair 
bankrekeningnummer heeft. Regelmatig 
komt het voor dat onbekenden bedragen 
op onze rekening storten. Hoewel dit als 
regel kleine bedragen betreft, houdt onze 
penningmeester dat keurig bij en na een 
een x aantal jaren vervallen deze 
bedragen aan de vereniging. Omgekeerd 
komt dat ook voor. De belastingdienst 
haalde middels een incasso substantiële 
bedragen van de rekening. Een attente 
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penningmeester liet dit onmiddellijk 
terugstorten en liet tevens de 
incassomogelijkheid blokkeren. 
Oplettendheid blijft geboden! 
 
Bestuursaanvulling….Wie wil? 
 
Peter ten Wolde, de secretaris heeft te 
kennen gegeven zijn plaats in het bestuur 
na een flink aantal jaren ter beschikking te 
stellen. Mocht u belangstelling zijn plaats 
over te nemen, dan kunt u dat bij hem 
aangeven. De adresgegevens staan 
bovenaan de Nieuwsbrief. 
 
Waar was de vis? 
 
In de zomer organiseerde de 
feest/sportcommissie een viswedstrijd. 
Helaas werd er bot gevangen en geen vis. 
Er stond een zeer krachtige wind aan de 
ringsloot en bovendien was er een 
activiteit in De Vlinder. Daardoor was het 
aantal kinderen op één hand te tellen en 
bovendien was het bijna niet te doen je 
dobbertje in de vliegende storm in de 
gaten te houden. Jammer van al die 
klaarstaande lekkernijen. Maar….we gaan 
het zeker nog een keer over doen. 
 
Wie zette dat bod neer? 
 
Op de hoek van de 
Zwanenlaan/Aardamseweg verscheen een 
groot bord met de aankondiging van de 
woningrenovatie door de opdrachtgever 
en de aannemer ervan aan de Reigerlaan 
en Mezenpad. Het bord was veel te groot 
voor die plek. Het stond ook op de 
verkeerde plek, want aldaar werd niet 
gerenoveerd. Bovendien kon het erlangs 
rijdende verkeer het bord niet lezen, want 
het stond in de lengterichting van de 
Aardamseweg. Het zal maar voor je deur 
staan. Het bestuur protesteerde bij de 
Gemeente Nieuwkoop, maar kreeg nul op 
het request. De vergunning was al 
gegeven en er was niets meer aan te 
doen. Wel werd toegezegd deze 
vergunningsaanvragen zorgvuldiger te 
behandelen. Maar ja, …daar hebben we 
nu niets meer aan. Overigens, de 
gerenoveerde huizen zijn wel mooi 
opgeknapt. 


